

SELECTION

CROWNE PLAZA HOTEL HAMBURG CITY ALSTER

Hotel Hotel

PROJECT DESCRIPTION

For the first complete redesign of the Crowne Plaza Hotels & Resorts in Germany the six-storey atrium was opened in the foyer with an open lobby, reception and central bar. A smooth transition to the work space provides for a generous spatial effect, an exciting view and a doubling of the total public areas. The pool area gives way to a modern spa and a contemporary compact fitness area. Closed co-working areas can be booked separately. The »Studio« is also available to all guests as a library and living room. Products and materials have been tested in terms of sustainability: this includes acoustic elements made of recycled leather, baffles made of merino wool and acoustic panels made of wood wool.



ARCHITECT/DESIGNER ARCHITEKT/DESIGNER

MAY Architectural Design Architekten Partnerschaft mbB,
Cologne, Germany, www.may-ad.com

CLIENT/MANUFACTURER AUFTRAGGEBER/HERSTELLER

Event Germany Operations GmbH, Crowne Plaza Hamburg –
City Alster, Hamburg, Germany, www.cp-hotel-hamburg.de

PROJEKTBESCHREIBUNG

Für die erste vollständige Neugestaltung der Crowne Plaza Hotels & Resorts in Deutschland wurde das sechsstöckige Atrium im Foyer mit offener Lobby, Rezeption und zentraler Bar geöffnet. Der nahtlose Übergang zum Arbeitsbereich sorgt für einen großzügigen Raumeffekt, eine raffinierte Blickachse und eine Verdoppelung der öffentlichen Fläche. Der Poolbereich wich einem modernen Spa und einem zeitgemäßen kompakten Fitnessbereich. Geschlossene Coworking-Bereiche können separat gebucht werden. Das »Studio« steht allen Gästen auch als Bibliothek und Wohnzimmer zur Verfügung. Produkte und Materialien wurden auf Nachhaltigkeit geprüft: Dazu gehören Akustikelemente aus recyceltem Leder und abgependelte Akustikzylinder aus Merinowolle.

